
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 12. juni kl. 16.30 hos Jesper 

Tilstede:  Stephanie, Jennifer, Knud, Jesper og Stephan   

Referent:  Stephan    

1. Rekreativ plan – næste skridt: 

Den overordnede plan, vedtaget på dette års generalforsamling, deles op i flere faser. 

Fase 1 igangsættes i år og kommer til at bestå af en legeplads og en tilplantet kile i henhold til 

Levehaver.dk’s oplæg. Flere detaljer følger i løbet af de næste måneder. 

2. Nogle få vængers fællesarealer er ikke ejet af Grundejerforeningen. Disse arealer er dog med i vores 

grønne plan, men skal ikke finansieres af os. Det må være op til de enkelte vængers ejere, om de vil 

deltage. 

3. Bestyrelsen har udvalgt tre anlægsgartnere, der nu bliver opfordret til at afgive tilbud på arbejdet i 

henhold til Levehaver.dk’s oplæg. 

4. Ifm. den nye legeplads oprettes et bestyrelsesudvalg, der påtager sig opgaven med at udvælge en 

legeplads. 

5. Bestyrelsen har modtaget en del tilbagemeldinger på opfordringen om at skitsere, hvor på vores 

stisystemer, der er brug for chikaner af en slags. 

Vi sammenfatter tilbagemeldingerne og henvender os nu i første omgang hos kommunen. 

6. Næste møde: 

Bestyrelsesmøde mandag 28. august kl. 18.30 hos formanden 


